
Z á p i s n i c a 

zo  zasadnutia Komisie finančnej, výstavby a verejného poriadku pri Miestnom zastupiteľstve 
mestskej časti Košice-Staré Mesto, konanej dňa 12.01.2023 o 15:30 v budove Miestneho úradu 
Mestskej časti Košice-Staré Mesto, Hviezdoslavova 7, 040 34 Košice. 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program:  1.Otvorenie  
2.Riešenie odpadového hospodárstva v jednej z  lokalít mestskej časti Košice-Staré  
   Mesto 
3.Rôzne 
4.Záver 
 

Bod 1. Otvorenie 

1. Pani predsedníčka komisie privítala prítomných, následne sa hlasovalo o schválení 
navrhovaného programu – 7poslanci za / v úvode zasadnutia komisie poslanec 
Djordjevič odmietol video nahrávku a živé vysielanie na FB / 

Bod 2.  Riešenie odpadového hospodárstva v jednej z  lokalít mestskej časti 
Košice-Staré Mesto 

 
Na úvod predsedníčka p.Hulmečíková povedal niekoľko myšlienok k danej téme t.j. ,, 
Všetci ako sme tu chceme mať mestskú časť čistú, rozkvitnutú  a útulnú. Záleží už len na 
nástrojoch ako to dosiahneme. Nárazníkové zóny na každú stranu od historického kríža trpia 
a to nielen Vodná ulica ale všetky ulice a s nimi aj plochy kontajnerovísk. Preto nemôžme 
hovoriť o ich likvidácii ale musíme hľadať riešenia na ich rozmiestnenie. Krátkozraký 
pohľad na problém nám znenazdajky zamorí potkanmi mestskú časť. Musíme si uvedomiť, 
že ešte stále máme ďaleko k vyspelým mestám Európy.  
Následne k danej téme sa postupne vyjadrili všetci prítomní. 
1. Pani predsedníčka udelila slovo pánovi zástupcovi starostu p. Eperješimu,  ktorí 
informoval prítomných poslancov a verejnosť o chronológií vykonaných zmien/ následne 
podrobne o komunikácií s dotknutými obyvateľmi informoval pracovník úradu p. Timko. 
2. P. Oliver Kovács informoval o zmenám v režime odpadového hospodárstva – frekvencií 
vývozu a zmene spôsobu zberu odpadu a procese zmeny režimu (v nadväznosti na štatút  
Mesta Košice a režim nakladania s odpadom) a komunikácií s MMK . 
3. Za prítomných zástupcov vlastníkov bytov z Vodnej 4,6 vystúpila pani Schrotterová 
ktorá tlmočila rozhodnutie vlastníkov bytov z Vodnej č.6, že nesúhlasia s vrecovým zberom 
a ani s umiestnením kontajneru v dvorovej časti domu . V minulosti boli nádoby na odpad 
menšie a starostlivosť o ne mal domovník. Dnešné kontajneri nie je ani možné presunúť cez 
bránu domu. Vrecový zber s ohľadom na pocestných vyberačov odpadov budú špatiť 
historickú časť, budú roztrhané, odpad bude na chodníkoch voľne rozsypaný. 
4. Prítomní poslanci sa tiež vyjadrili k danej problematike. Prekáža im forma, rýchlosť 
riešenia daného problému bez rozsiahlejšej diskusie. 
5. Ďalej pani predsedníčka udelila slovo pánovi starostovi ktorí sa dostavil na komisiu  
počas už diskusie, zrekapituloval procesný postup zmeny.  
6. Po rozsiahlej diskusii so zástupcami vlastníkov bytov na Vodnej č.4,6  tí deklarovali, že 
do vyriešenia danej problematiky budú komunálny a triedený odpad umiestňovať do 



kontajnerov na rohu Vodnej a Štefánikovej ulice, neboli by ani proti polopodzemným 
kontajnerom. 
7. Zamestnanec MČ p. Timko informoval o plánovanom stretnutí vo veci riešenia problému 
technickej infraštruktúry odpadového hospodárstva na križovatke ulíc Vodná/Štefánikova 
so spoločnosťou Golden Royal. 
Na záver bolo prijaté poslancami uznesenie : 

 
Uznesenie: Komisia finančná, výstavby a verejného poriadku pri Miestnom 
zastupiteľstve mestskej časti Košice-Staré Mesto, odporúča miestnemu úradu zvolať 
pracovné stretnutie s Pamiatkovým úradom za účelom nájdenia akceptovateľného 
dizajnu a lokality kontajnerovísk  v lokalite nárazových zón historického kríža  mestskej 
časti Košice – Staré Mesto s termínom ihneď  
Za :  6 poslanci   

 
Bod 3. Rôzne  

 
Diskusia o odpadovom hospodárstve, požiadavka verejnosti na výmenu smetných košov ktoré sú 
uchytené na stĺpoch verejného osvetlenia (koše sú „deravé“)a poukázanie na zlý stav kamennej 
dlažby. 
 

Bod 4. Záver  
 

Pani predsedníčka poďakovala prítomným a ukončila rokovanie komisie 
 

 
Príloha: Prezenčná listina  
 
Oliver Kovács,  zapísal dňa 18.01.2023 
 
                                 Ing. Eva Hulmečíková                                                                   
                                                                                                Predseda komisie    
 
 
 
 


